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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/23-01/08 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-23-2                                                                     

Buje/Buie, 20. srpnja/luglio 2023. 

 

      ZAPISNIK 

sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  20.07.2023. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 19,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić – 

Predsjednik Gradskog vijeća (u daljnjem tekstu: Predsjednik)  Bojana Puzigaća – 

potpredsjednica G.V.,  Ivica Ćošković – potpredsjednik G.V., te članovi: Tea Bucaj, , Rozana 

Prelac, Valter Turčinović, Andrej Benčić, Anita Medica, Miroslav Poznić,, Irena Đurđević i 

Zdravko Gale.  

Nisu bili prisutni: Marilena Sinković i Josip Pejić. 

Bio je prisutan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik) i 

Zamjenik gradonačelnika Corrado Dussich.  

Prisutni su bili pročelnici: Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić, voditeljica 

odsjeka: Nada Franković te službenik: Mauricio Sinković. 

 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

Prije samog početka sjednice Predsjednik Gradskog vijeća je predložio minut šutnje za 

odavanje počasti preminulom Claudiu Ugussiju koji je 2020. godine dobio Nagradu Grada 

Buja za životno djelo. 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 21. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su prisutna 10. vijećnika od 13 pa se sjednica može pravovaljano održati. Rekao je 

da će se vijećnik Valter Turčinović uključiti u rad sjednice malo kasnije, a novom budućem 

vijećniku koji će zamijeniti Lenu Korenika koja je stavila mandat u mirovanje, Zdravku Gale 

će se odmah na početku sjednice verificirati mandat da može punopravno sudjelovati u radu 

sjednice. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje dnevni red, kako slijedi: 

 

1. Zamjena vijećnice, verifikacija mandata i svečana prisega novog vijećnika 

2. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Buje - Buie 

3. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna Grada Buja - Buie za 2023. godinu 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju proračuna Grada Buja – Buie 

za 2023. godinu 

5. Prijedlog odluke o preraspodjeli rezultata utvrđenog za 2022. godinu 
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6. Prve izmjene programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

7. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Buja u 2023. godini 

8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o postupku davanja u zakup javnih 

površina i iznosu naknade za korištenje javnih površina 

9. Prijedlog Odluke o osiguranju zemljišta za POS 

10. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Buje - Asilo 

infantile Buie 

11. Prijedlog Odluke o mjerilima za utvrđivanje učešća roditelja u ekonomskoj cijeni 

programa predškolskog odgoja i obrazovanja te skrbi o djeci predškolske dobi Dječjeg 

vrtića Buje–Asilo infantile Buie i Talijanskog dječjeg vrtića Mrvica-Scuola d'infanzia 

italiana Fregola - Buie 

12. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Buje – Asilo 

infantile Buie 

13. Prijedlog Natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buja-Buie 

14. Prijedlog Odluke o  raskidu  Ugovora  o kupoprodaji  nekretnine za k.č.br. 880/4, k.o. 

Kaštel od 26.09.2007. godine,  Klasa: 944-01/05-01/10, Urbroj: 2105/01-05-07-03   

15. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju pročišćenog teksta odredbi za provedbu i grafičkog 

dijela Prostornog plana uređenja Grada Buja 

16. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina k.č.br. 746 zgr. i 564/1 u ¾ dijela, obje k.o. Buje 

17. Prijedlog odluke o izradi urbanističkog plana uređenja PZ Stanica 1 – poslovna i 

proizvodna namjena (k/I1) 

18. Izvješće o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2021. godinu 

19. Prijedlog Odluke o izmjeni odluke o određivanju  naknada vijećnicima i drugim izabranim 

osobama 

20. Pitanja, prijedlozi i informacije 

21. Razno  
 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni red. 

 

Ad 1. Zamjena vijećnice, verifikacija mandata i svečana prisega novog vijećnika 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pozvao predsjednicu Mandatne komisije, Anitu Medica da 

podnese izvješće sa sjednice koju su održali neposredno prije sjednice Gradskog vijeća Grada 

Buja. 

Anita Medica je rekla da su izvršili uvid u pisani zahtjev vijećnice Lene Korenika za 

stavljanjem mandata u mirovanje iz osobnih razloga, na mjestu članice Gradskog vijeća Grada 

Buja, KLASA/CLASSE: 024-02/23-01/09, URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02/2-23-1 od 12. 

srpnja 2023. godine. Također da su izvršili uvid u Dopis Istarskog demokratskog sabora – 

Dieta democratica istriana, Gradske podružnice Buje-Buie, KLASA/CLASSE: 024-02/23-

01/09, URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02/2-23-2 od 13. srpnja 2023. godine kojim se 

vijećnici koja je stavila mandat u mirovanje određuje kao zamjenik, Zdravko Gale, kandidat 

koji je evidentiran na 11. mjestu Pravovaljane kandidacijske liste Istarskog demokratskog 

sabora – IDS od 27.travnja.2021.godine, koja je kandidirana i prihvaćena na posljednjim 

lokalnim izborima 2021. godine. Konstatirala je da je stavljanje mandata u mirovanje i 

određivanje zamjenika od strane ovlaštene političke stranke izvršeno u skladu sa Zakonskim 

odredbama i Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Buja te su temeljem utvrđenih činjenica 
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ispunjeni zakonski uvjeti za verifikaciju mandata novom članu Gradskog vijeća Grada Buja: 

ZDRAVKU GALE IZ Buja, Ulica G. Carducci 1. 

Predsjednik je pozvao Zdravka Gale, koji je dao prisegu na obavljanje dužnosti vijećnika. 

 

Ad 2. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Buje – Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 20. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 9 glasova ZA i 1 glasom SUZDRŽAN od 10 nazočnih vijećnika 

verificiralo Zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 3. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna Grada Buja - Buie za 2022. godinu 

 

Pročelnica Loreta Makovac je uvodno informirala nazočne da su od rasprave na radnim 

tijelima da ove sjednice zaprimljena 2 amandmana Kluba SDP-a, koje je oba prihvatio 

Gradonačelnik i koji su inkorporirani u ovaj konačni prijedlog rebalansa proračuna na drugim 

stavkama od predloženih,te je nastavila izlagati predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je zatvorio raspravu i dao je Prve izmjene i dopune Proračuna na 

glasanje. 

  

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 10 glasova ZA od ukupno 10 nazočnih vijećnika 

usvojili Prve izmjene i dopune Proračuna Grada Buja - Buie za 2023. godinu 

 

 

Ad 4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju proračuna Grada Buja 

– Buie za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dala riječ pročelnici Loreti Makovac, koja je nastavila s 

izlaganjem i po predmetnoj točci dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je 

dao Prijedlog odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 10 glasova ZA od 10 nazočnih vijećnika usvojilo Odluku o izmjeni i 

dopuni Odluke o izvršavanju proračuna Grada Buja – Buie za 2022. godinu 

 

Ad 5. Prijedlog odluke o preraspodjeli rezultata utvrđenog za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Loreti Makovac, koja je nastavila s 

izlaganjem i po predmetnoj točci dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Nije bilo pitanja, niti komentara, stoga je Prijedlog odluke Predsjednik Gradskog vijeća dao 

na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o  

preraspodjeli rezultata utvrđenog za 2022. godinu 

 

Ad 6. Prve izmjene programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelniku Elvisu Glavičiću koji je obrazložio točku 

sa slijedećom tablicom: 

 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Ivica Ćošković je pitao kada bi parkiralište bilo gotovo i paneli za punjenje u funkciji. 

Elvis Glavičić mu je odgovorio da se osigurana sredstva za panele za sada odnose na 

projektnu dokumentaciju, a dobivanje građevinske i početak radova se ne mogu još točno 

predvidjeti, ali vjerojatno bi se ove godine projektiralo a slijedeće gradilo. 

Nije bilo drugih pitanja, stoga je dao Prijedlog odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Prve 

izmjene programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

 

Ad 7. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Buja u 2023. godini 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Predsjednici Odbora za priznanja i odlikovanja, 

Rozani Prelac koja je obrazložila prijedlog predmetne Odluke. Pročitala je sve pristigle 

prijedloge za javna priznanja i obrazložila razloge prihvaćanja ili odbijanja pojedine prijave. 

Na kraju je rezimirala konačan prijedlog Odluke. 
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Predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da se radu sjednice na početku ove točke 

priključio i Valter Turčinović, tako da je prisutno ukupno 11 članova Gradskog vijeća, te je 

otvorio raspravu. 

Nije bilo diskusije, stoga je dao prijedlog Odluke na glasanje.  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 10 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN, od 11 prisutnih vijećnika usvojilo 

Odluku o dodjeli javnih priznanja Grada Buja u 2023. godini 

 

 

Ad 8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o postupku davanja u zakup 

javnih površina i iznosu naknade za korištenje javnih površina 

 

Pročelnik Elvis Glavičić je rekao da su samo promijenjeni iznosi na temelju konverzije i 

zaokruženi na višu deseticu, osim jedne stavke, kada se daju javne površine za održavanje 

manifestacija ranije je bilo 25,00 kuna, cca 3,30 eura a sada je stavljeno 7,00 eura, a tu novu 

cijenu je formiralo i potvrdilo tržište. 

Elvis Glavičić je napomenuo da se odmah predlaže i prihvaćanje pročišćenog teksta Odluke. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo: 

a) Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o postupku davanja u zakup javnih površina i 

iznosu naknade za korištenje javnih površina 

b) Pročišćeni tekst Odluke o postupku davanja u zakup javnih površina i iznosu naknade za 

korištenje javnih površina 

 

Ad 9. Prijedlog Odluke o osiguranju zemljišta za POS 

 

Jelena Perossa je obrazložila predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao prijedlog 

Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

osiguranju zemljišta za POS 
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Ad 10. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Buje - 

Asilo infantile Buie 

 

Voditeljica odsjeka, Nada Franković je rekla da je zbog povećanja djece u vrtiću nastala 

potreba ustrojavanja još jedne grupe u Momjanu, te je ukratko obrazložila predmetnu Odluku 

sa slijedećom prezentacijom: 

 

 
 

Na kraju je rekla da je pored Izmjene i dopune Odluke potrebno dostaviti nadležnom 

Ministarstvu i Trgovačkom sudu i potpuni tekst, na suglasnost, odnosno registraciju. 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali nije bilo diskusije, stoga je dao akte na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo: 

a) Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Buje - Asilo infantile Buie 

b) Potpuni tekst Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Buje - Asilo infantile Buie 

 

Ad 11. Prijedlog Odluke o mjerilima za utvrđivanje učešća roditelja u ekonomskoj 

cijeni programa predškolskog odgoja i obrazovanja te skrbi o djeci predškolske dobi 

Dječjeg vrtića Buje–Asilo infantile Buie i Talijanskog dječjeg vrtića Mrvica-Scuola 

d'infanzia italiana Fregola – Buie 

 

Voditeljica odsjeka, Nada Franković  je obrazložila i predmetnu Odluku sa slijedećom 

prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Bojana Puzigaća je pitala koliki je sada realni udio roditelja u ekonomskoj cijeni vrtića. 

 

Nada Franković je odgovorila da je do sada propisan omjer bio 65%  naspram 35% , međutim 

efektivno je Grad financirao do 80% troškova, tako da se omjer nije poštivao. Ovom 

Odlukom se predlaže barem približavanje omjera koji se propisuje (75% naspram 25%) sa 

stvarnim omjerom.  

Bojana Puzigaća je rekla da je u više navrata u prethodnom i u ovom mandatu, pa i prije 

energetske obnove, istaknula da je stanje u vrtiću daleko od onoga što bi trebalo biti i čemu 

svi težimo, ispod pedagoških standarda i uvjeta u kojima su djeca, situacija se u zadnje 

vrijeme popravila ali još treba poraditi. 

Nada Franković je istaknula da vrtići ne bi dobili dozvole za rad da ne udovoljavaju 

pedagoškim standardima. 

Bojana Puzigaća je rekla da se referirala na sadašnje postojeće stanje i da treba ići u vrtić i 

vidjeti kakvo je stanje. 

Franko Gergorić je rekao da je već više mandata u upravnom vijeću vrtića i da je osobno 

svjedok napora i truda koji se ulaže u stalno poboljšavanje uvjeta u vrtiću, sa svim potrebnim 

stručnim osobama i uz maksimalno poštivanje svih standarda. 

Ivica Ćošković je istaknuo da vrtić nema logopeda. 

Franko Gergorić mu je odgovorio da je dosadašnja logopedica pronašla posao i nedavno 

otputovala u drugo mjesto koje joj je bolje odgovaralo, raspisati će se natječaj ali je veliki 

problem što takvog kadra nema na tržištu. 

Ivica Ćošković je naglasio da treba raspisati natječaj za radno mjesto na neodređeno, jer se 

inače nitko neće javiti. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je zaključio raspravu i dao Odluku na glasanje. 
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ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

mjerilima za utvrđivanje učešća roditelja u ekonomskoj cijeni programa predškolskog odgoja 

i obrazovanja te skrbi o djeci predškolske dobi Dječjeg vrtića Buje–Asilo infantile Buie i 

Talijanskog dječjeg vrtića Mrvica-Scuola d'infanzia italiana Fregola – Buie 

 

 

Ad 12. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Buje – 

Asilo infantile Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da se na slijedeći mandat od 4 godine predlaže 

imenovanje članova Upravnog vijeća imenovanih od strane Grada, kako slijedi: Franko 

Gergorić, Željka Hrlić i Jelena Nekić. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo drugih prijedloga, stoga je dao 

Rješenje o imenovanju članova na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Rješenje o 

imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile Buie 

 

 

 

Ad 13. Prijedlog Natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buja-Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je obrazložila 

predmetnu Odluku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao Prijedlog 

odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo 

raspisivanje Natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buje – Buie  

 

 

Ad 14. Prijedlog Odluke o  raskidu  Ugovora  o kupoprodaji  nekretnine za k.č.br. 880/4, 

k.o. Kaštel od 26.09.2007. godine,  Klasa: 944-01/05-01/10, Urbroj: 2105/01-05-07-03   

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je obrazložila 

predmetnu Odluku.  Grad Buje je sa Čirkota Ginom iz Kaldanije zaključio 2007. godine 

kupoprodajni ugovor  za građevinsko zemljište  na k.č.br. 880/4 upisanu u z.k.ul 1414, k.o. 

Kaštel , ukupne površine 2396 m2 u mjestu Kaldanija.  Ugovor je potpisan 26.09.2007 

godine. Ugovorena kupoprodajna cijena iznosila je 439.266,67  kn  tj 58.300,70 €. Čirkota 

Gino nakon sklapanja Ugovora nije u cijelosti isplatio kupoprodajnu cijenu niti je izvršio 

uknjižbu prava vlasništva na svoje ime zbog toga što je po njegovom mišljenju bila sporna 

površina same čestice. Djelomično je uplatio kupoprodajnu cijenu u iznosu od 34.267,00 € 

odnosno 258.184,71 kuna. U međuvremenu Republika Hrvatska pokreće tužbu protiv Grada 

Buja-Buie radi uknjižbe prava vlasništva na predmetnoj čestici k.č.br. 880/4, k.o. Kaštel, 

budući se ista nalazila u šumskogospodarskoj osnovi na dan 16.10.1990. Nakon završetka 

spora donesena je presuda u korist Republike Hrvatske. Republika Hrvatska stječe pravo 

vlasništva na navedenoj nekretnini. Budući Grad Buje više nije vlasnik nekretnine koja je 

predmet ugovora sa Ginom Čirkota, te istome ne može izdati valjanu tabularnu ispravu za 

uknjižbu predlaže  sklapanje ugovor o raskidu Ugovora o kupoprodaji  nekretnine  sa Ginom 

Čirkotom budući da ista više nije u vlasništvu Grada Buja-Buie. Grad Buje-Buie će nakon 

sklapanja ugovora izvršiti povrat djelomično uplaćene kupoprodajne cijene bez kamata. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Bojana Puzigaća je pitala koji bi bio scenario da Gradsko vijeće ne donese tu odluku. 

Jelena Perossa je odgovorila da bi se rješavalo u sudskom postupku, koji bi bio dugotrajan i 

financijski puno nepovoljniji za Grad i konačno bi morali platiti i kamatu. 
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Miroslav Poznić je pitao da li imamo osiguran iznos od 34.000,00 eura u proračunu i da li 

smo znali ranije za taj problem. 

Gradonačelnik je odgovorio da su sredstva osigurana u proračunu, a za problem znamo već 4 

-5 godina i pokušali smo riješiti kroz zamjenu zemljišta, ali nismo uspjeli pronaći adekvatno 

zemljište u vlasništvu Grada za zamjenu, a koje bi Gino Čirkota prihvatio.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je zaključio raspravu i dao Prijedlog Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o  

raskidu  Ugovora  o kupoprodaji  nekretnine za k.č.br. 880/4, k.o. Kaštel    

 

 

Ad 15. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju pročišćenog teksta odredbi za provedbu i 

grafičkog dijela Prostornog plana uređenja Grada Buja 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je rekla da se temeljem   

članka . 113 Zakon o prostornom uređenju (NN 153/13, 65/17, 114/18, 39/19, 98/19, 67/23) 

nakon više izmjena i dopuna prostornog plana donosi Pročišćeni tekst prostornog plana 

uređenja Grada Buja-Buie. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao Prijedlog 

Zaključka na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Zaključak 

o utvrđivanju pročišćenog teksta odredbi za provedbu i grafičkog dijela Prostornog plana 

uređenja Grada Buja 

 

 

Ad 16. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina k.č.br. 746 zgr. i 564/1 u ¾ dijela, obje k.o. 

Buje 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je obrazložila 

predmetnu Odluku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Gradonačelnik je rekao da se ukazala prilika da se otkupi zgrada koja bi bila osobito pogodna 

za potrebe Crvenog križa u Bujama i kao skladište za potrebe Civilne zaštite za slučajeve 

elementarnih nepogoda. Oprema Civile zaštite je sada nepropisno skladištena u zgradi u Ulici 

1. svibnja, u vlasništvu škole, koju Istarska županija, kao vlasnik škole, namjerava prodati, 

vjerojatno u roku od nekoliko mjeseci, a nama bi ostao problem skladištenja opreme Civilne 

zaštite u vrijednosti od 45.000,00 eura. 

Bojana Puzigaća je komentirala da kada smo kupovali Staru zgradu Digitrona to je bilo 

idealno mjesto za smještaj DVD-a, Crvenog križa i Civitas Bullearum, a sada je idealna samo 

za potrebe DVD-a, za kojega se pita čime je zaslužio takav prostor. 

Gradonačelnik joj je odgovorio da je Civitas tamo, a što se tiče prostora koji je trebao biti na 

katu za potrebe Crvenog križa, predsjednik Crvenog križa u Bujama je konstatirao da je 

premalen i neprikladan, nefunkcionalan  za potrebe Crvenog križa. 
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Gradonačelnik je rekao da se za Cvitas treba još nešto uložiti i riješiti da bi se u cijelosti 

preselili. 

Bojana Puzigaća je komentirala da se onda vjerovalo, sada se vjeruje i da će se vjerovati i 

ubuduće. 

Miroslav Poznić je rekao da ima informaciju da nekretnina nije u čistom vlasništvu i da 

postoji još jedan suvlasnik. 

Jelena Perossa je rekla da je u Zemljišnim knjigama vlasništvo 1/1 u korist Aktiva d.o.o. i da 

će se adekvatan kupoprodajni ugovor zaključiti sa ovlaštenom osobom na način da bude 

provediv u nadležno Zemljišnoknjižnom odjelu suda. 

Ivica Ćošković je u svojstvu građevinara istaknuo da je cijena korektna i povoljna. 

Valter Turčinović je za vrijeme rasprave privremeno napustio sjednicu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao Prijedlog odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo 

Odluku o kupnji nekretnina k.č.br. 746 zgr. i 564/1 u ¾ dijela, obje k.o. Buje. 

 

Nakon glasanja se Valter Turčinović vratio na sjednicu. 

 

 

Ad 17. Prijedlog odluke o izradi urbanističkog plana uređenja PZ Stanica 1 – poslovna i 

proizvodna namjena (k/I1) 

 

Pročelnica Jelena Perossa je obrazložila predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Miroslav Poznić je rekao da se pred nekih 8 godina za vrijeme kad je Andreašić bio 

gradonačelnik na ovom vijeću razgovaralo o premještaju Bifixa dalje od naselja zbog 

onečišćenja zraka i štetnog utjecaja na građane koji žive na Stanici a sada se predlaže kroz 

izradu plana omogućiti njihovo širenje i povećanje djelatnosti i daljnje zagađivanje. 

Jelena Perossa je odgovorila da je i dalje predmetno područje industrijsko, odnosno mješovite 

namjene, pa se njima izmjenama omogućava postavljanje solarnih panela i širenje skladišnog 

prostora. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da se postavljanjem solarnih panela neće povećati 

zagađenje. 

Jelena Perossa je rekla da se ne može tako jednostavno preseliti tvornicu koja je jedan od 

najuspješnijih gospodarskih subjekata na području Grada i zapošljava veliki broj naših 

građana. 

 

Nije bilo daljnjih pitanja, stoga je dao Prijedlog odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

izradi urbanističkog plana uređenja PZ Stanica 1 – poslovna i proizvodna namjena (k/I1) 

 

 

Ad 18. Izvješće o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2022. 

godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio slijedeću točku dnevnog reda i pozvao je voditelja 

Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre Mladena Milohanića.  

Mladen Milohanić je uvodno podsjetio nazočne da postoji kontinuitet rada i suradnje Grada 

Buja i Fonda od njegovog osnivanja 1995. godine. Naveo da je u 28 godina rada Fonda Grad 

Buje ukupno uplatio u Fond 630.175,00 kuna a na području Grada je ukupno plasirano kredita 

za poljoprivredu u vrijednosti od 17.570.000,00 kuna. Fond je u 2022. imao dvije sjednice na 

kojima je plasirano ukupno skoro 19.000.000,00 kuna. Od tog iznosa 14.900.000,00 kuna je 

plasirano kao predfinanciranje projekata ruralnog razvoja. Korisnicima su još uvijek 
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zanimljivi višegodišnji nasadi i oprema za preradu i mehanizacija. Zadnjih godina sve više 

poprimaju značaj ulaganja u agroturizam. Istaknuo je da Fond ima dva djelatnika i nalazi se u 

sastavu Upravnog odjela za poljooprivredu U 2022. godini Grad Buje u Fondu nije imao niti 

jednog korisnika, a prethodne godine su bili OPG Činić i Kadenaro. 

Naglasio je dobru suradnju sa Gradom Buje i spremnost Fonda za pomoć poljoprivrednicima 

sa područja Grada Buja. 

U 28 godina postojanja Fonda u Istri je plasirano ukupno 268.000.000,00 kuna, 59.000.000,00 

kuna su sredstva koja su nominalno uplaćena u Fond, a 270.000.000,00 su isplaćena iz Fonda, 

a sve je to rezultat plasiranja sredstava, povrata i ponovnog replasiranja. Može se slobodno 

reći da je Fond u tih 28 godina odigrao značajnu ulogu u razvoj  i očuvanje agrara na području 

Istre, te se nada da će i dalje suradnja biti tako uspješna i dobra. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao Izvješće na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2022. godinu 

 

 

Ad 19. Prijedlog Odluke o izmjeni odluke o određivanju  naknada vijećnicima i drugim 

izabranim osobama 

 

Gradonačelnik je rekao da s obzirom da ovo Vijeće zasjeda skoro svaki mjesec i da se kroz 

period mandata puno radilo i donijelo puno bitnih akata za funkcioniranje Grada Buja, 

predlaže povećanje naknade vijećnicima i iskazivanje u novoj valuti. 

 

Predložio je  slijedeće iznose naknade: 

 

- za vijećnike                                                     60,00 eura po sjednici 

- za predsjednika                                               90,00 eura po sjednici 

- za potpredsjednike                                          78,00 eura po sjednici 

- za člana vijeća mjesnog odbora                        7,00 eura po sjednici 

- za predsjednika vijeća mjesnog odbora           14,00 eura po sjednici 

- za člana i predsjednika radnog tijela                20,00 eura po sjednici 

 

Objasnio da je na temelju Zakona limitiran ukupni godišnji iznos naknade koju može dobiti 

član predstavničkog tijela. Vezano za broj stanovnika Grada Buja taj godišnji iznos po 

vijećniku ne može biti veći od 6.000,00 kuna/godišnje, odnosno 796,34 eura/godišnje. Za 

predsjednika može biti uvećan za 50%, a za potpredsjednike za 30%. Ukoliko bi netko prije 

kraja godine dostigao zakonski limit ne bi mu se više mogla isplaćivati naknada za rad do 

kraja godine. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Valter Turčinović je pitao da li se može odreći naknade u korist nekoga. 
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Predsjednik Gradskog vijeća mu je objasnio da on može svoju naknadu donirati kome god 

želi nakon što mu se isplati, ali Grad je dužan isplaćivati naknade po sjednici Gradskog vijeća 

ili radnog tijela do navedenog maksimalnog godišnjeg iznosa. 

Nije bilo daljnjih pitanja, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao Prijedlog odluke na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

izmjeni odluke o određivanju  naknada vijećnicima i drugim izabranim osobama 

 

 

Ad 20. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 21. Razno  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Bojana Puzigaća je ukratko objasnila svoje amandmane iz Prvog rebalansa proračuna koji je 

usvojen na početku ove sjednice (zelena tranzicija, pronatalitetna mjera). 

Gradonačelnik je rekao da je slijedeći korak da se sazove Odbor za društvene djelatnosti da 

utvrdi smjernice i pravila, odnosno kriterije po kojima bi se sredstva dodjeljivala. 

Bojana Puzigaća je naglasila da postoji takva praksa u gradovima Osijek, Makarska i Ploče 

koji su već donijeli takve odluke i od kojih se može kopirati način dodjele sredstava. 

Gradonačelnik je predložio da se Odbor za društvene djelatnosti održi odmah nakon svečane 

sjednice u mjesecu rujnu. Isto tako je naglasio problem kvoruma na sjednicama nekih radnih 

tijela i potrebe da se najesen razmisli o zamjeni nekih članova. 

Ivica Ćošković je pitao za situaciju na prostoru iza pizzerie Rondo gdje Josip Franković nešto 

betonira i ne mogu se koristiti parkirna mjesta. 

Gradonačelnik je rekao da na dijelu zemljišta Franković plaća korištenje javne površine a na 

dijelu ima vlasništvo. 

Bojana Puzigaća je rekla da smatra da je prioritet razvoja svake lokalne zajednice smeće, 

parking i predškolski odgoj. 

Valter Turčinović je zahvalio Odboru za javna priznanja i svim vijećnicima koji su podržali 

Odluku za dodjelu javnih priznanja.  

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključio sjednicu Gradskog vijeća.  

 

Dovršeno u 21,30 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 
Franko Gergorić 


